
رئيس ق�وه قضائي�ه دو م�اه قب�ل در بازديد از 
كارخانه س�بلان پارچ�ه اردبيل، دس�توري در 
خصوص تسريع اعمال ماده ۴۷۷ )راجع به اعاده 
دادرس�ي( براي اين كارخانه صادر كرد. دو روز 
پيش هم ديوان عالي كشور خبر داد كه موضوع 
را رس�يدگي مي كند و با حكم ديوان، كارخانه 
ب�ه مالك اصل�ي باز مي گ�ردد. س�بلان پارچه 
بزرگ ترين كارخانه نساجي در غرب آسياست. 
نزديك به يكسال بود كه بزرگ ترين كارخانه نساجي 
كشور به دليل پايبند نبودن بانك به تعهداتش پس 
از تمليك كارخانه، در تعطيلي به سر مي برد. مديران 
و كارگران مجموعه عظيم توليدي - صنعتي سبلان 
پارچه اردبيل، نسبت به تعطيلي اين مجموعه از سال 
گذشته به دستگاه قضا شكايت برده بودند. در سفر 
استاني سيد ابراهيم رئيسي به اردبيل، دادگستري 
استان اردبيل خواستار اعمال ماده ۴۷۷ و بررسي 
مجدد پرونده ورشكستگي و تملك كارخانه شد كه 

مورد موافقت رئيس قوه قضائيه قرار گرفت. 
 حمايت هاي قضايي و بانكي

امس��ال قوه قضائيه در راس��تاي حمايت از جهش 
توليد و تحقق عملياتي شعار سال، اقدامات ويژه اي 
را انجام داده است. يكي از اين اقدامات، حل مشكلات 
بنگاه هاي توليدي تملك شده توسط بانك هاست. 

»هيچ كدام از بانك هاي كش��ور حق ندارند كارگاه 

يا كارخانه اي را كه تملك كرده اند، تعطيل يا نيمه 
تعطيل كنند«؛ اين تأكيد چندباره رئيس دستگاه 
قضا در جلس��ه ش��وراي اداري اس��تان فارس در 

خردادماه سال جاري بود. 
در جلس��ه ش��وراي اداري اس��تان فارس، يكي از 
حاض��ران در خصوص تملك واحد ه��اي توليدي 
توسط بانك ها به عنوان طلب و خوابيدن توليد در 
آن واحدها پس از تملك توسط بانك ها گلايه كرد. 
همانجا بود كه رئيس قوه قضائي��ه تأكيد كرد: »از 
يك س��رمايه گذار و كارآفرين ك��ه تلاش مي كند 
كارخانه اش نخوابد و كارگران اخراج نشوند و چراغ 
واحد توليدي روشن باشد، بايد هم از نظر قانوني و 
هم از نظر پرداخت تسهيلات و اعتبارات بانكي و هم 

از نظر قضايي حمايت كرد.«
 فعاليت سبلان پارچه با مشاركت بانك

در دو ماه اخير هم بابت ورود دستگاه قضا به مشكل 
كارخانه سبلان پارچه حداقل دو جلسه در تهران با 
حضور مسئولان عالي قوه قضائيه، مديرعامل بانك 
تجارت، تعدادي از اعض��اي هيئت مديره و رئيس 

دادگستري استان اردبيل برگزار شد. 
رئيس دادگس��تري اس��تان اردبيل در اين زمينه 
روز گذشته گفت: » با دس��تور ويژه اي كه رياست 
قوه قضائيه در خصوص تسريع و تدقيق در پرونده 
اعمال ماده ۴۷۷ راجع به ورشكستگي اين كارخانه 

صادر كرده بود، ديوان عالي موضوع را رس��يدگي و 
هم اكنون با حكم ديوان كارخانه به مالك اصلي باز 

مي گردد و بانك نيز مشاركت خواهد داشت.«
ناصرعتباتي تأكيد كرد: »نشست هاي بيشتر با مالك 
كارخانه، بانك تجارت و مسئولان عالي قضايي براي 
تعيين تكليف بدهي هاي كارخانه به بانك و سرعت 
در روند اشتغال و ارتقاي توليد با پيگيري هايي كه 

انجام مي شود، در دستور كار است.«
  نظارت مستقيم دستگاه قضايي

رئيس دادگستري استان اردبيل پيرامون اقدامات 
صورت گرفته در رابطه با شركت كشت و صنعت 
مغان نيز اظهار كرد: » پس از س��فر رياس��ت قوه 
قضائيه و صدور شش دستور براي تعيين تكليف 
كش��ت و صنعت مغان، با رأي هيئت داوري اين 
واگذاري ابطال ش��د و در اين مي��ان تمام تلاش 
مجموعه دادگستري استان اردبيل اين است كه 
امور روزمره شركت و اقداماتي كه بايد انجام شود، 

تعطيل نگردد.« 
وي افزود: » همه امور شركت از قبيل انجام كشت، 
برداشت و فروش محصول، ايفاي تعهدات، اجراي 
قراردادها و پرداخت حقوق كارگران از س��وي تيم 
ويژه اي كه س��ازمان خصوصي سازي تشكيل داده 
و نماينده اي از دادگستري استان هم در آن حضور 
دارد تحت كنترل است و دستگاه قضايي مستقيماً 

بر اين امور نظارت مي كند.«
رئيس كل دادگس��تري اس��تان اردبي��ل تصريح 
كرد: »در مهرماه هم هيچگونه مشكلي در پرداخت 
حقوق وجود نداشت و حتي برخلاف ماه هاي قبل، 
حقوق تمامي كاركنان به ص��ورت كامل چند روز 

زودتر پرداخت شد.«
  امور به نحو مطلوب در حال انجام است

اين مقام قضايي يادآور شد: » با توجه به اعتراض 
خريدار دش��ت مغان به تصميم هيئت داوري و 
تقاضاي ابطال رأي هيئ��ت داوري از ناحيه وي، 
پرونده در يكي از شعب دادگاه حقوقي تهران در 
حال بررسي است و منتظر تصميم مرجع قضايي 

هستيم.«
عتباتي با بيان اينكه دس��تگاه قضاي��ي در جهت 
مراقبت از اموال و سرمايه، تجهيزات و كارخانجات 
شركت كش��ت و صنعت مغان اقدامات مقتضي را 
انجام مي دهد، اعلام كرد: » دادگس��تري با حضور 
مستمر قاضي ويژه در شركت و بازديد هاي دوره اي 
و صدور دس��تورات قضايي تمام ت��لاش خود را در 
جهت حفظ اموال شركت كشت و صنعت مغان به 

كار بسته است.«
رئيس كل دادگس��تري اس��تان اردبي��ل تصريح 
كرد: »پيرو جلسه با دادس��تان كل كشور در رابطه 
با اين شركت و پيگيري هايي كه از رئيس سازمان 
خصوصي سازي انجام مي شود، امور به نحو مطلوب 

در حال انجام است.«
  اتمام حجت دستگاه قضا با بانك ها

گفتني است رئيس دستگاه قضا، يازدهم مردادماه 
س��ال جاري نيز در ديدار مدي��ران عامل ۱۲ بانك 
دولتي و نيمه دولتي و غيردولتي بر لزوم فعال سازي 
واحد هاي تولي��دي و كارخانه ه��اي تحت تملك 
بانك ها و بازگشت آنها به چرخه توليد تأكيد كرده 
و گفته بود: »مقام معظم رهبري تصريح فرمودند از 
زماني كه بانك ها يك كارگاه يا كارخانه را تمليك 
مي كنند، بايد با اس��تفاده از همه امكانات خود به 

تقويت توان توليد كشور كمك كنند.«
رئيس قوه قضائيه بر همين اساس خطاب به مديران 
عامل بانك ها متذكر شد كه موظفند در اين شرايط 
كه دشمن تلاش مي كند با تهديد و تحريم و ايجاد 
محدوديت چرخ��ه توليد كش��ور را متوقف كند، 
اجازه ندهند دش��من به هدف خود برسد و بايد با 
همه توان و ظرفيت از نظام توليد حمايت نموده و 
سياست گذاري صحيح براي هدايت منابع بانك ها 
به سوي توليد و رونق اقتصاد ملي را در دستور كار 

خود قرار دهند. 
كارخانه عظيم سبلان پارچه اردبيل، به عنوان يكي 
از بزرگ ترين كارخانجات نساجي و توليد پوشاك 
خاورميانه در سال ۸۶ به بهره برداري رسيد. ظرفيت 
اش��تغال اين كارخانه ۴ هزار و ۵۰۰ نفر اس��ت، اما 

تاكنون فقط ۷۰۰ نفر در آن مشغول به كار بودند. 
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رئيس جمهور از مداخله فوري با اعمال محدوديت هاي شديد در مناطق قرمز كرونايي خبر داد

توليد روزانه ۱۸۰ هزار کيت تشخيص کرونا با اثربخشي ۹۸ درصدي

نجات بزرگ ترين كارخانه نساجي غرب آسيا 
با حكم ديوان عالي

پرونده كارخانه نساجي سبلان پارچه  كه به دليل پايبندنبودن بانك به تعهداتش پس از تمليك تعطيل شده بود
 با دستور رئيس قوه قضائيه مورد رسيدگي قرار گرفت و كارخانه به مالك اصلي بازگشت

كمبود تس�ت هاي 

زهرا چيذري 
تشخيصي كرونا و   گزارش  2

ع�دم توفي�ق در 
تش�خيص زودهنگام بيماري و بيماريابي فعال 
يكي از مهم ترين دلاي�ل   افزايش م�رگ و مير 
بيماران كرونايي است. اين مسئله موجب شده تا 
از يك س�و بيماران كرونايي به موقع شناسايي 
نشوند و با حضور در جامعه موجب افزايش شيوع 
بيماري شوند و از سوي ديگر خود بيمار هم موقعي 
ب�ه بيماري اش پ�ي ببرد ك�ه ديگر ب�راي انجام 
درمان هاي قطعي دير شده و همين مسئله آمار 
فوتي ها را در كشورمان بالا برده است. حالا وزير 
بهداشت، از برنامه توليد انبوه كيت هاي تشخيص 
سريع در كش�ور خبر مي دهد. ميزان اثربخشي 
اين كيت ه�ا ۹۸ درصد اس�ت و در مقايس�ه با 
نمونه ه�اي خارج�ي آن، از اثربخش�ي بالاي�ي 
برخوردار هستند. قرار است روزانه ۱۸۰ هزار كيت 
س�ريع تش�خيص كرونا در داخل توليد ش�ود. 

وضعيت شيوع، ابتلا بستري و فوتي هاي كرونايي در 
كشور همچنان در شرايط بحراني و وضعيت قرمز 
ق��رار دارد و طبق آخرين گزارش وزارت بهداش��ت 
۴۲۴ مورد فوتي جديد كرونايي ثبت شده و مجموع 
جان باختگان اين بيماري به ۳۷ هزار و ۴۰۹ نفر رسيد. 
در چنين شرايطي به رغم توصيه اغلب كارشناسان 
بر تعطيلي و اعمال محدوديت هاي ش��ديدتر براي 
كنترل بيماري اما س��تاد ملي مقابله با كرونا براي 
تعطيلي مناطق بحراني ش��يوع بيم��اري همچون 
تهران برنامه اي ندارد. در عين حال رئيس جمهور، 
اعمال محدوديت ها در مراكز ۲۵ اس��تان كشور را 
گامي مؤثر در روند مبارزه با بيماري كرونا برشمرد 
و بر ادامه اين روند در چارچوب مصوبات ستاد ملي 
مبارزه با كرونا، تأكيد ك��رد. كميته هاي امنيتي و 
اجتماعي و بهداشت و درمان س��تاد ملي مقابله با 
كرونا پيش��نهاد اعمال محدوديت هاي شديدتري 
براي مديريت سريع تر مقابله با شيوع بيماري دارند. 
بر اين اساس تعطيلي كسب و كارهاي غيرضروري 
در تمامي مراكز اس��تان ها از س��اعت ۱۸ هر روز از 
تاريخ ۲۰ آبان ماه تا ۲۰ آذرم��اه و ممنوعيت تردد 

خودروهاي شخصي در همه مراكز استان ها از تاريخ 
۲۰ آبان تا ۲۰ آذر سال جاري از ساعت ۲۱ تا ۴ بامداد 
پيشنهادي است كه بناست براي تصويب در امروز 

ستاد ملي ارائه شود. 
  ۴2۴ مرگ جديد 

كوويد ۱۹ همچنان در حال يكه تازي اس��ت. طي 
۲۴ ساعت منتهي به روز جمعه ۱۶ آبان ماه، ۸ هزار 
و ۸۶۴ بيم��ار جديد مبتلا به كوويد ۱۹ در كش��ور 
شناسايي ش��د كه ۳ هزار و ۲۳۴ نفر از آنها بستري 
شدند. مجموع بيماران كوويد ۱۹ در كشور به ۶۶۳ 

هزار و ۸۰۰ نفر رسيد. 
در همين زمان، ۴۲۴ بيمار كوويد ۱۹ جان خود را از 
دست دادند و مجموع جان باختگان اين بيماري به 
۳۷ هزار و ۴۰۹ نفر رسيد. تا كنون ۵۰۹ هزار و ۹۵۲ 
نفر از بيماران، بهبود يافته يا از بيمارستان ها ترخيص 
شده اند. همچنين ۵هزارو۴۹۵ نفر از بيماران مبتلا 
به كوويد ۱۹ در وضعيت ش��ديد اين بيماري تحت 
مراقبت قرار دارند.  اين ويروس همچنان بر كل نقشه 
كشورمان رنگ قرمز پاشيده اس��ت. با وجود اين اما 
هنوز ستاد ملي مقابله با كرونا زير بار تعطيلي مناطق 
بحراني ش��يوع بيماري همچون پايتخت نمي رود. 
معاون كل وزارت بهداشت در اين باره گفت: »ما با 
تجمع مخالف هستيم اما اين به معناي آن نيست كه 

ادارات را تعطيل كنيم از سوي ديگر مردم شروع به 
پاساژ گردي و خريد كنند يا مسافرت هاي جاده اي 
را منع كنيم و از سوي ديگر مردم به مسافرت هاي 

درون شهري روي بياورند.«
به گفت��ه وي در حال حاض��ر مردم ب��ه دليل منع 
مسافرت و بسته بودن جاده ها، در شهرها مي گردند و 

شاهد شلوغي خيابان ها و پارك ها هستيم. 
سيما سادات لاري، سخنگوي وزارت بهداشت هم 
به مردم توصيه كرد س��وار اتوبوس و متروي شلوغ 
نش��وند. وي اما راهكار جايگزيني ارائه نكرد! لاري 
گفت: » باتوجه به اينكه يكي از راه هاي گس��ترش 
زنجيره انتقال ويروس ازدح��ام افراد در مكان هاي 
سرپوشيده اس��ت، رعايت توصيه هاي بهداشتي در 
وس��ايل حمل و نقل عمومي مانند مترو و اتوبوس 
بسيار حائز اهميت اس��ت؛ بنابراين درخواست ما از 
هموطنان كش��ورمان اين است كه حتي الامكان از 

وسايل حمل و نقل عمومي استفاده نكنند.«
 مداخله فوري از طريق اعمال محدوديت هاي 

شديد در مناطق قرمز
حجت الاسلام و المس��لمين حس��ن روحاني روز 
پنج شنبه در جلسه رؤساي كميته هاي ستاد ملي 
مبارزه با كرونا با تأكيد بر اينكه كاستن روند شيوع 
بيماري و كاهش تعداد مراجعه كنندگان به مراكز 

درماني به ويژه بيماران بس��تري، اولويت نخست و 
تنها راه��كار براي خروج از وضعيت كنوني اس��ت، 
گفت:» از اين منظر مداخل��ه فوري از طريق اعمال 
محدوديت هاي ش��ديد در مناطق قرم��ز به عنوان 

راهكاري مؤثر خواهد بود.«
روحاني با تأكيد بر نظارت بر اجراي مصوبه س��تاد 
مل��ي در خص��وص دوركاري كاركن��ان، ب��ر لزوم 
حركت هماهنگ و نظام من��د تمامي اركان دخيل 
به ويژه ق��رارگاه عملياتي در چارچ��وب مصوبات 
ستاد ملي براي نظارت بر روند اجراي اين مصوبات 
گفت:»محدوديت ه��اي ايجاد ش��ده در مراكز ۲۵ 
استان كشور نيز در چارچوب همين يافته ها اعمال 
شده است.« وي با اشاره به گزارش فرمانده قرارگاه 
عملياتي س��تاد ملي مبارزه با كرون��ا از كنترل ۸۶ 
درصدي رفت و آمدها به مراكز ۲۵ اس��تان كشور 
تصريح كرد:»دستاوردها و نقاط ضعف اعمال چنين 
محدوديت هايي بايد به شكل هوشمند بررسي و در 
مسير كاستن از نقاط ضعف و تقويت نقاط قوت آن 

گام برداشت.«
در اين جلس��ه پيش��نهاد كميته ه��اي امنيتي و 
اجتماعي و بهداش��ت و درمان در خصوص اعمال 
محدوديت هاي ش��ديدتر براي مديريت س��ريع تر 
مقابله با ش��يوع بيماري، موضوع تعطيلي كسب و 
كارهاي غيرضروري در تمامي مراكز اس��تان ها از 
ساعت ۱۸ هر روز از تاريخ ۲۰ آبان ماه تا ۲۰ آذرماه و 
ممنوعيت تردد خودروهاي شخصي در همه مراكز 
اس��تان ها از تاريخ ۲۰ آبان تا ۲۰ آذر س��ال جاري 
از س��اعت ۲۱ تا ۴ بامداد مورد بحث و بررسي قرار 
گرفت و مقرر شد براي تصويب به جلسه امروز ستاد 

ملي ارائه شود. 
  برنامه وزارت بهداش�ت براي توليد روزانه 

۱۸۰ هزار كيت تشخيص سريع
در اين جلس��ه همچنين وزير بهداش��ت، درمان و 
آموزش پزشكي با ارائه گزارشي از روند موفقيت آميز 
توليد كيت هاي تش��خيص س��ريع كرونا در داخل 
كشور با اعلام اثربخشي ۹۸ درصدي اين پروژه در 
مقايسه با نمونه هاي خارجي آن، از توليد انبوه روزانه 
۱۸۰ هزار كيت س��ريع تش��خيص كرونا در داخل 

كشور خبر داد. 

  تهران از ابتداي سال همزمان با ش��يوع كرونا ۱۵ روز هواي پاك، 
۱۶۱ روز هواي قابل قبول، ۵۲ روز هواي ناسالم براي گروه هاي حساس 

جامعه و دو روز هواي ناسالم براي همه افراد داشته است. 
  مديركل بيش بيني و هش��دار سريع س��ازمان هواشناسي ضمن 
پيش بيني بارش باران در برخي اس��تان ها گفت: دماي هوا در برخي 

مناطق كشور بين سه تا هفت درجه سانتيگراد كاهش مي يابد. 
  مديركل تعزيرات اس��تان تهران گفت: پس از دستور رهبر معظم 
انقلاب براي مقابله با گران فروشي، حداكثر مجازات براي گران فروشان 

تعيين شده است. 
  معاون حمل و نقل، ترافيك شهرداري تهران، از افتتاح و بهره برداري 
از نخستين ايس��تگاه )برج ميلاد( از ۱۲ ايستگاه مترو طي ماه جاري 

خبر داد. 
  سخنگوي جمعيت هلال احمر با تأكيد بر اينكه كمبود دارويي در 
انبارهاي جمعيت هلال احمر وجود ندارد، گفت: البته به دنبال رايزني 
با فدراسيون بين المللي صليب سرخ هستيم تا براي تأمين برخي اقلام 

دارويي كه كمبودشان وجود دارد، اقدام كنيم. 
  مش��اور عالي قرارگاه مهارت آموزي سربازان نيروهاي مسلح اعلام 
كرد كه تا پايان سال ۱۴۰۱ هيچ س��ربازي بدون داشتن حداقل يك 

مهارت يا تخصص، خدمت سربازي اش به پايان نخواهد رسيد. 
  مدير كل ساختمان و معماري معاونت شهرسازي شهرداري تهران 
در مورد ثبت بالاي شكايات مردمي از آلودگي صوتي و محيطي ناشي 
از ساخت و سازها گفت: در س��امانه ۱۳۷ در شش ماهه نخست سال 
جاري حدود ۳۷ هزار ش��كايت مردمي از آلودگ��ي صوتي و محيطي 
ناشي از ساخت و ساز ثبت شده است، اين در حالي است كه ۱۸ هزار 
كارگاه ساختماني در تهران فعال اس��ت و با يك حساب سرانگشتي 
مي توان گفت كه براي هر كارگاه حدود سه الي چهار تماس شكايت 

ثبت مي شود. 
  نايب رئيس كميسيون آموزش مجلس گفت: وزير آموزش و پرورش 
از نظر اخلاقي بايد به بخشنامه »تعارض منافع« متعهد مي ماند، اقدام 

اخير براي حل مشكل تعارض منافع عجيب بود. 
  مديرعامل سازمان مديريت پس��ماند شهرداري تهران از مديريت 
و س��اماندهي جداگانه پس��ماندهاي حجيم مناطق بيست و دو گانه 

خبر داد. 
  دانمارك ميليون ها راسو را در اين كشور به دليل جلوگيري از انتقال 

ويروس كرونا از بين مي برد. 
  مديركل دفتر خدمات تخصصي بيمه سلامت گفت: با اجراي دقيق 
نسخه الكترونيكي توسط مؤسسات درماني، مشكلات جامعه پزشكي 

كاهش يافته و دسترسي بيماران به ارائه خدمات بيشتر مي شود. 
  مدير عامل سازمان ورزش شهرداري تهران با بيان اينكه ۶۰ درصد 
از ش��هروندان كم تحرك هس��تند، گفت: چاقي و اضافه وزن معضل 

بزرگي است و بعد از ايام كرونا نگران چاقي شهروندان هستيم. 
  خبرگزاري تسنيم طي گزارشي نوشته است: عدم انتشار عمومي 
گزارش عملكرد مواد ۲۰ و ۲۹ قانون تأسيس و اداره » مدارس و مراكز 
آموزشي و پرورشي غيردولتي« موجب نامعلوم ماندن درآمد مدارس 
غيردولتي و نحوه انجام تعهدات مدارس برخوردار از كمك هاي دولتي 

شده است؛ درآمدي معادل حدود ۴۶۳۵ ميليارد تومان!
  معاون اشتغال و خودكفايي كميته امداد امام خميني)ره( گفت: دو 
نظام ايجاد اشتغال در امداد وجود دارد كه يكي نظام هدايت شغلي و 

ديگري نظام راهبري شغلي است. 
  رئيس س��ازمان امداد و نجات جمعيت هلال احمر خبر از افزايش 
۱۹ درصدي مأموريت هاي امداد و نجات در كوهستان نسبت به مدت 

مشابه در سال گذشته خبر داد. 

رئيس كانون بازنشستگان شهر تهران مطرح كرد

درخواست افزايش حقوق كارگران
براي افزايش دريافتي بازنشستگان

عل�ي دهقان كي�ا گف�ت: س�بد هزين�ه خان�وار ك�ه ش�امل 
تحصي�لات  نق�ل،  و  حم�ل  پوش�اك،  خ�وراك،  مس�كن، 
رسيده اس�ت.  توم�ان  ميلي�ون   ۱۰ ب�ه  تقريب�اً  اس�ت 
علي دهقان كيا، رئيس كانون بازنشستگان تأمين اجتماعي شهر تهران 
درباره افزايش حقوق بازنشستگان تأمين اجتماعي كه در گرو تشكيل 
جلسه شوراي عالي كار و افزايش دستمزد كارگران است، اظهار كرد: 
افزايش دستمزد كارگران هميش��ه س��الي يكبار اتفاق افتاده است و 

هيچ گاه حقوق كارگران دوبار در سال افزايش پيدا نكرده است. 
رئيس كانون بازنشستگان تأمين اجتماعي ش��هر تهران تصريح كرد: 
امسال به دليل افزايش بيش از حد تورم نسبت به سنوات گذشته و با 
توجه به اينكه س��بد هزينه خانوار قشر حقوق بگير دو برابر شده است، 
درخواست بازنگري در دستمزد كارگران و تشكيل جلسه شوراي عالي 

كار داشتيم. 
وي با اشاره به اينكه س��بد هزينه خانوار كه ش��امل مسكن، خوراك، 
پوش��اك، حمل و نقل  و تحصيلات اس��ت تقريباً به ۱۰ ميليون تومان 
رس��يده، گفت: س��بد هزينه خانوار داراي ۳۵ مورد اس��ت كه تمامي 
افراد با آن سر و كار دارند و بازنشس��تگان ما با اين حقوقي كه دريافت 

مي كنند، قطعاً با مشكلات زيادي مواجه هستند. 
دهقان كيا با بيان اينكه از طريق نمايندگان كارگران در ش��وراي عالي 
كار پيگيري كرديم تا درخواست تشكيل جلسه و بررسي مجدد حقوق 
كارگران را داشته باشند، به باشگاه خبرنگاران جوان گفت: اگر حقوق 
كارگران بازنگري شود و افزايش يابد، به دنبال آن حقوق بازنشستگان 

تأمين اجتماعي نيز افزايش پيدا مي كند. 
رئيس كانون بازنشس��تگان تأمين اجتماعي ش��هر ته��ران بيان كرد: 
نمايندگان كارگران در شوراي عالي كار درخواست خود را به دبيرخانه 
اين ش��ورا ارس��ال كردند، اما هنوز جوابي دريافت نكردند. بازنشسته 
تأمين اجتماعي با ۳۰ سال سابقه ۲ ميليون و ۸۰۰ هزار تومان دريافت 
مي كند؛ جدا از آن بازنشستگاني را داريم كه ۱۰ سال سابقه دارند و مبلغ 

خيلي كمي را دريافت مي كنند. 
وي خاطر نش��ان كرد: وقتي مي گوييم دس��تمزد كارگران را افزايش 
دهيد، مي گويند تورم بيش��تر مي ش��ود؛ مگر الان تورم نداريم؟! فقط 
با افزايش حقوق كارگران تورم بيش��تر مي ش��ود؟ باي��د براي حقوق 

بازنشستگان تأمين اجتماعي يك فكر اساسي شود. 

عليرضا سزاوار
  گزارش  یک

حسين سروقامت

  »پاكاريم« 
براي خدمت جهادي ها

دبير ق�رارگاه ام�ام رضا)ع(گف�ت: اي�ن ق�رارگاه در دوره جديد 
سامانه پاكاريم را راه اندازي كرده اس�ت كه تاكنون ۱3۴ هزار نفر 
از افراد داوطل�ب در حوزه ه�اي مختلف در آن ثبت ن�ام كرده اند 
كه مي توانن�د خدم�ات مختلف�ي را به نيازمن�دان ارائ�ه دهند. 
مهدي مسكني، دبير قرارگاه جهادي امام رضا )ع(  با اشاره به فعاليت هاي 
اين قرارگاه در راستاي كمك به نيازمندان در بحران كرونا اظهار داشت: 
اين قرارگاه با توجه به فرمايش��ات مقام معظم رهبري در خصوص به 
ميدان آوردن همه اقشار براي مبارزه با كرونا و با بهره گيري از تجربيات 
ماه هاي گذشته به اين نتيجه رسيد كه سازماندهي نيروهاي داوطلب 

جهادي را به صورت سامانه اي انجام دهد. 
وي افزود: در مرحله اول كمك به نيازمندان، سامانه اي راه اندازي شد 
كه از طريق سامانه سايه دست حدود ۳۰ هزار خير توانمند در دستان 

۷۰ هزار خانواده نيازمند قرار گرفت. 
مس��كني افزود: در دوره جديد، قرارگاه امام رضا)ع( س��امانه پاكاريم 
را راه اندازي كرده اس��ت كه تاكنون ۱۳۴ هزار نفر از افراد داوطلب در 
حوزه هاي مختلف در آن ثبت نام كرده اند كه مي توانند خدمات مختلفي 

را به نيازمندان ارائه دهند. 
وي توضيح داد: افراد مي توانند با مراجعه به اين سامانه در آن ثبت نام 
كنند و پس از تأييد درخواست آنها از طريق گروه هاي هدف كه مردم 
نيازمند، بيمارس��تان ها و ساير سازمان ها هس��تند براي كمك رساني 
انتخاب خواهند شد و اقداماتي از قبل بسته بندي اقلام براي نيازمندان 
و ضدعفوني ك��ردن بيمارس��تان ها و معابر را انجام خواهن��د داد و در 
نهايت داوطلب��ان نيز مي توانند نظرات خود را درب��اره همكاري با اين 
گروه جهادي اعلام كنند كه از اين طريق م��ا مي توانيم گروه جهادي 

را رتبه بندي كنيم. 
وي به فارس گفت: فعاليت اين س��امانه آغاز شده است و خوشبختانه 
اس��تقبال خوبي از آن صورت گرفته و تاكنون ۹ پ��روژه در حوزه هاي 

مختلف در آن به ثبت رسيده و اقدام به جذب داوطلب كرده اند. 
گفتني اس��ت، برخي از اين نيروهاي جهادي در اين سامانه در زمينه 
رش��ته هاي پزش��كي و به عنوان نيروهاي كمك پرس��تار و داوطلب 
ساماندهي خواهند شد و در سراسر كشور با اعلام نياز هر كدام از مراكز 
درماني و بيمارس��تاني، فراخوان حضور اين افراد براي كمك به كادر 

درمان داده مي شود. 
قسمت ديگري از داوطلبان ثبت نامي در اين سامانه نيز براي حضور در 
محله هاي آس��يب پذير و كمك به اقشار به عنوان حامي محله فعاليت 
خواهند كرد. شماري از داوطلبان نيز در فعاليت هاي جمعي از جمله 
ضدعفوني كردن معاب��ر، اماكن يا من��ازل افراد مبتلا ب��ه كرونا فعال 

خواهند بود. 
 www. pakarim. com هموطنان مي توانند با مراجع��ه به س��ايت
نس��بت به ثبت نام خود به عنوان نيروي داوطل��ب در ميدان مبارزه با 

كرونا اقدام كنند. 

آن روز در تالار وحدت و در جمع شعرا از آن عالم فرزانه توقع 
مي رفت حرفي از تحس�ين و تأييد بگويد. . . اما نگفت؛ چيزي 

گفت كه انتظار نمي رفت: 
»حافظ و س�عدي با مونتاژ كلمات به اين پايه نرس�يدند. آنان 
قرآن و عرفان و حكمت را درهم تنيدند؛ فكر نمي كنيد اشعار 

شما قدري آبكي است؟«
حواس ها جمع شد. . . 

»گاه دنيايي از سخن در بيتي شعر نهفته است:
نو ز كجا مي رس�د، كهن�ه كجا م�ي رود  گرن�ه وراي نظر، عالم 

بي منتهاست
تفس�ير اين بيت مولانا چند مجلد كتاب اس�ت؟ كسي از شما 
هست كه بگويد من يك دوبيتي گفته ام كه مي شود بر آن شرح 

نوشت. . . انتظار زيادي است؟ به يك دوبيتي قانعم!«
احدي جيك نزد. . . متحير از اينكه چرا نس�ل ما كمتر كسي را 

پرورده است كه بتوان در باره اش گفت:
-  جهاني است بنشسته در گوشه اي!
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اضافه شدن  ۲۵۰ اتوبوس و ميني بوس
 به ناوگان حمل و نقل پايتخت

محمود ترفع،  مدير عامل سازمان اتوبوسراني شهرداري تهران با 
بيان اينكه با احتساب ۱۰۰ اتوبوسي كه اخيراً از آنها رونمايي شده، 
تعداد 2۵۰ اتوبوس و ميني بوس ظرف سه ماه آينده به اتوبوسراني 
تهران اضافه خواهد شد، گفت: ميني بوس ها به خط هايي خواهند 
رفت كه اتوبوس براي آنها زياد و مس�افر كم اس�ت و اتوبوس هاي 
خطوطي كه ميني بوس به آنها اضافه مي شود به علاوه اتوبوس هاي 
جديد به خطوطي مي روند كه به ناوگان بيشتر و نوسازي نياز دارند. 
محمود ترفع با بيان اينكه بر اس��اس برنامه ريزي هاي انجام شده تا 
پايان سال بايد ۴۰۰ اتوبوس اورهال ش��وند، به باشگاه خبرنگاران 
جوان گفت: بازس��ازي تعداد ۱۰۰ اتوبوس براس��اس قراردادي كه 
با بخش خصوصي به امضا رس��يده انجام خواهد شد و تعداد آن رو 
به افزايش اس��ت و همچنين تعدادي نيز از طري��ق تعميرگاه هاي 

اتوبوسراني بازسازي خواهند شد. 
وي افزود: قبل از شيوع ويروس كرونا اتوبوس هاي ما شلوغ بودند و در 
حال حاضر هم همين وضعيت وجود دارد، آن هم به خاطر اين است كه 

مردم در خيابان ها حضور دارند و بايد به محل كار خود بروند. 
مدير عامل سازمان اتوبوسراني ش��هرداري تهران تصريح كرد: علاوه 
بر وضعيتي كه كرونا به وجود آورده، افزايش نرخ ارز، تحريم و كاهش 
مس��افر موجب ش��ده تا بخش خصوصي نتوان��د به فعالي��ت خود با 
اتوبوس هاي بيش��تري ادامه دهد؛ دولت اگر مي خواهد اين اتوبوس ها 
فعاليت بيشتري داشته باشند بايد به آنها يارانه بدهد تا فاصله گذاري 

بيشتري ايجاد شود. 
وي افزود: متأسفانه هيچ كمكي به ما انجام نشده، اما از ما توقع دارند كه 

فاصله گذاري را به وجود بياوريم و اتوبوس هايمان را بيشتر كنيم. 
ترفع بيان كرد: ۱۰۰ اتوبوس و ميني بوس جديدي كه خريداري شده 
بايد شماره گذاري شوند، روي آنها دستگاه كارتخوان و جي پي اس نصب 

شود؛ اميدواريم تا يكم آذر ماه به خطوط اضافه شوند. 

علي شيربند| ميزان


